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Zápisnica

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 17.04.2019

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Anna Berešová, prítomných
oboznámila s programom zasadnutia:

1. Stav v príprave mládežníckeho futbalu MFK Zemplín Michalovce
pre jarnú časť súťaže - informácia

2. Informácia o činnosti HK Mládež Michalovce za 1. časť súťažného
ročníka 2018/19

3. Rôzne

Účasť na zasadnutí: podl'a prezenčnej listiny členovia komisie.

Prítomní: Mgr. Richard Mašlanka - za HK Mládež
Mgr. Ivan Králik - za HK Mládež
PaedDr. Igor Remák - za MFK Zemplín

Program rokovania bol schválený všetkými prítomnými členmi.

ROKOVANIE

1. Stav v príprave mládežníckeho futbalu MFK Zemplín Michalovce pre jarnú
časť súťaže - informáciu predniesol prizvaný PaedDr. Igor. Remák.

Prítomných oboznámil otom, že v klube je 12 družstiev, tieto hrajú najvyššie
súťaže. Dorastenecká liga sa hrá už 13 rok. Majú 500 členov futbalistov, ktorí hrajú
celoštátne súťaže. Finančné prostriedky klub získava od Mesta Michalovce, ktoré je
akcionárom, zo Slovenského zväzu a dostávajú sponzorské dary od podnikatel'ov.

12 mládežníckych družstiev trénuje na 6. ZŠ, tréningy prebiehajú 3 krát do týždňa .
. PaedDr. Igor. Remák poďakoval, za dobrý chod futbalu v Meste Michalovce a vďaka

nemu členovia mládežníckeho klubu odchádzajú do lepších klubov.

2. Informácia o činnosti HK Mládež Michalovce za 1. časť súťažného ročníka
2018/19 - informáciu podal Mgr. Ivan Králik. Zhodnotil, že z historického hl'adiska
bol tento rok pre klub najlepší, výkonnostne napreduje.Pozitívne hodnotil prácu
trénerov. Pre klub sú vytvorené výborné podmienky. Športové hokejové triedy sú na
5. ZŠ. Školského korčuliarského programu sa zúčastňuje 8 základných škôl a 11
materských škôl. Za sezónu je to 894 detí.

PROJEKTY- Masér a fyzioterapeut
- Hokejová angličtina
- Hraj so mnou hokej
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PRIPRAVOVANÉ PROJEKTY- Hokejové sušiaky (na rukavice a korčule)
- Online kamera na tréningový a zápasový proces
- Strelnica

Negatíva vidí v preťaženosti I'adovej plochy, ako riešenie je vytvorenie ďalšej I'adovej plochy
na pozemku pri I'adovom štadióne. Využitie tejto plochy by mohlo byť aj v letných
mesiacoch a na tréningové aktivity. Negatívne hodnotil aj tréningy detí skoro ráno, ako
riešenie je posunutie na neskorší čas.

Komisia odporúča na riešenie: Zakúpenie online plochy.

Hlasovanie: za hlasovali všetci prítomní členovia

3. Rôzne

Mgr. Eštok vyzdvihol prácu trénerov, pochválil prácu učitel'ov telesnej výchovy, ktorí
sa venujú deťom.

Mgr. Mašlanka poďakoval vedeniu mesta Michalovce za finančnú podporu
športovým klubom v meste. Taktiež poďakoval rodičom za sponzorské dary pre deti.

Predsedníčka komisie ukončila zasadnutie a poďakovala prítomným za spoluprácu.

tfttJ· 
Mgr. Anna Berešová

predsedníčka komisie

Zapísala: Ľudmila Jurčová
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